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Hei.

Breddeidretten i Ørland kommune har i snart ett års tid lidd store tap som følge av pandemien vi fortsatt er inne i. Det rapporterte om
opp mot 60 % frafall på landsbasis

FHI ved Espen Nakstad var tidlig ute med å fastslå at det ikke var særlig stor risiko for smitte på for eksempel en fotballbane
underveis i trening eller kamp.

Idretten har i aller høyeste grad tatt pandemien på alvor og gått foran både med å følge nasjonale retningslinjer og utarbeide egne
protokoller og koronahåndbøker.

Flere kommuner går nå bort fra anbefalingene om å unngå normal trening for dem over 20 år, som Kåfjord og Hadsel kommune. De har
åpnet for unntak for 1-metersregelen.  Dette for å sikre aktivitetstilbudet i kommunen.

1. Har Ørland kommune vurdert hvilke konsekvenser for breddeidretten kommunen har, som følge av retningslinjene som er gitt lokalt
her i kommunen?
2. Har Ørland kommune vurdert å åpne opp for normal trening for de over 20 år for å sikre et godt aktivitetstilbud i kommunen?
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